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DiarienrInterpellation till kommunstyrelsens ordförande.
2018 visade Hylte kommuns bokslut ett rekordstort underskott. Därför finns det ett stort 
behov av extra uppföljning av ekonomin i år; så att vi inte ska hamna i samma situation 2019. 
Så har inte skett.
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Kommunstyrelsen fick information om kommunens ekonomi vid sitt möte den 4 juni. Efter 4 
månader beräknades resultatet för 2019 uppgå till - 16,9 miljoner kr; 11,4 miljoner sämre 
än budget. KS tog del av redovisningen och tog beslut om att uppföljning skulle ske i augusti.

KS, beslutade 190604 paragraf 132 följande:
KS ger nämnderno som uppvisar en negativ avvikelse på över l%för året i uppdrag att hålla 
sig inom beslutad budgetram samt arbeta fram en handlingsplan för hur det ska åtgärdas 
under året. I samband med handlingsplanen ska även en redogörelse tas fram för hur 
utvecklinge3n inom de avvikande verksamheterna varit de senaste åren.

Handlingsplanerna från nämnderna ska återredovisas till KS:au.

En ekonomisk redovisning för kommunen ska presenteras på arbetsutskottets sammanträde i 
augusti.

*:

Vi ser allvarligt på kommunens ekonomiska situation och blir oroliga när inte politiska beslut 
verkställs.

Hur ska kommunstyrelsen kunna utföra sin tillsynsplikt utan att få insikt i arbetet med 
ekonomin i god tid?

Vem har ansvaret för att se till att fattade beslut verkställs?

Kommer kommunstyrelsens ordförande att ta initiativ, så att kommunfullmäktige nästa år 
kan få information om det ekonomiska läget efter ett halvår senast i september?
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